
 

Følsomhet Intern (gul) 

Foreldrerådets arbeidsutvalg Sandgotna skole 

Møtedato: 02.12.24 

Møtedeltakere: 

Funksjon Møtt Kommentar 

Rektor X  

Miljøterapeut X Cecilie, Tore Andre 

FAU-representant 8A x  

FAU-representant 8B  Janne trekt seg, vara ikke fått beskjed 

FAU-representant 8C x vara 

FAU-representant 8D   

FAU-representant 8E   

FAU-representant 9A X  

FAU-representant 9B X  

FAU-representant 9C X  

FAU-representant 9D X  

FAU-representant 10A X  

FAU-representant 10B X  

FAU-representant 10C X  

FAU-representant 10D   

FAU-representant 10E x  

Mrk: noen klasser har avtalt at FAU-representant og vara møter annenhver gang, deler likt på det.  

 

Agenda 
 
 
Velkommen og opprop 
Representant i 8b har trekt seg, Katrine gir beskjed til vara. 
 
 
Juleball 
Vært tema i SU i dag, elevrådsrepresentanter til stede. De ønsker at alle skal få mat og få mat 
samtidig. Det er også ønske om bildevegg.  
 
Foreløpig plan: 
Tid: 13.februar, kl. 19-22.  
8. og 9. klasse kan spise i klasserommene (ni klasserom), 10. klasse på langbord i fellesområdet. 
Forslag om at klassene dekke bord selv på forhånd, samt rydde før de forlater rommet.  
Vakter: har hatt to vakter pr klasse, klarer vi fire pr klasse? Og kun en lengre vakt. Miljøterapeutene 
setter opp vaktlister; hvilke vakter som skal dekkes.  
Alle i FAU legger ut på klassesider allerede nå om tid og vakter. Si noe om kleskoder – pent kledd, 
ingen koder. Kristin legger ut forslag til felles info til klassesidene, på FAU sin FB side.  
Inngang: ønsker å fortsatt ta 50kr pr elev, altså ikke øke. 
Mat: De fikk en brus og to pizzastykker, kunne kjøpe seg ekstra for ti kroner. I stedet ha vann/saft.  
Skolen bestiller pizza, brus, pynt osv.  
DJ: Tommy ordner. Elevrådet ønsker mulighet å komme med ønsker på forhånd. Dette er ikke noe 
problem.  
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Innspill fra rektor: ved uakseptabel oppførsel kan konsekvensen bli at juleballet kan bli avlyst, utsatt, 
evt en kortere kveld. Skolen skal gi tydelig informasjon om dette, og at elever kan bli bortvist, og at 
foreldre blir ringt v/alkohol osv. Miljøterapeutene ønsker å gå rundt i klassene på forhånd og si noe 
om forventninger til ungdommene. 
Vaktene skal også bli godt informert i hva de skal gjøre, for eksempel når elevene kommer og man 
skal sjekke vesker. Informasjonen skal også være skriftlig.  
 
 
Natteravner i Bergen Vest 
Utsettes, ikke fått dato.  
 
 
Registrere FAU i Brønnøysund? 
Det ble fremmet ønske sist om å ha dette som sak. Bakdel at det er omstendelig og må overføres til 
nye personer hvert år, og relativt lite håndtering av penger i Fau. Innspill om at vi i stedet kan bruke 
Vipps. Det er en ny funksjon i Vipps som heter klubbkasse, som kan brukes til innsamling til juleball og 
i klasser. Kan også generere qr-kode.  
 
Info om Vipps kassefunksjon: 
Vipps’ kassefunksjon er designet for å gjøre det enkelt å samle inn penger til felles formål, som 
klasseturer, gaver eller andre aktiviteter. Når du oppretter en kasse, får den et unikt kassenummer som 
andre kan bruke for å bidra. Pengene som samles inn holdes adskilt fra din personlige konto, noe som 
gir en tydelig oversikt over innbetalinger. 
 
Som eier av kassen har du full kontroll over administrasjonen, inkludert muligheten til å betale ut midler 
til deg selv eller andre. Du kan også gi andre personer visningstilgang, slik at de kan se inn- og 
utbetalinger, men de vil ikke ha administrativ kontroll. Det er ingen begrensning på hvor mange som 
kan få slik visningstilgang. 
 
Det er viktig å merke seg at kassefunksjonen er beregnet for private formål og ikke skal brukes til 
forretningsmessige eller organisatoriske aktiviteter. 
 
Tar opp igjen denne saken neste gang.  
 
 
Rutiner fra skolen ved oppfølging av saker, for eksempel rus-relatert 
Innspill om sak fra foreldre til FAU på bakgrunn av hendelser siste tiden.  
Informasjon ved rektor: går i bølgedaler, så skjer det noen hendelser. Men skolen vet ikke når det 
skjer utenom skoletid. Men politi og utekontakten er involvert i noen saker og følger opp utenom 
skolen og skoletid. Skolen og skolens miljøteam gjør tiltak inne skolens handlingsrom.  
Skolen har ikke nødvendigvis sett noe spesielt, men de kan få informasjon/ha hørt om noe. Skolen vil 
kontakte foreldre og ha møter med dem når aktuelt.  
Viktig at det skapes et trygt miljø også utensom skoletid, foreldre må være «på hugget.» Det er mye 
som skjer utenom skoletid. Informeres om festkultur i helgene.  
Rektor ønsker en innstramming; lettere ringe hjem, konsekvens som nedsatt ordenskarakter, og hvis 
nødvendig konsekvens i forhold til juleballet (ref pkt over).  
Informasjon ved miljøterapeutene: grundig informasjon om det miljøterapeutiske arbeidet de gjør; 
for eksempel bakgrunn og effekten av at de bruker en halvtime om morgenen på å ta imot elevene og 
bruken av friminuttene.  
Skolen har valgt å ha MOT, dette handler om forebygging også.  
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Informasjon/diskusjon om overgangen fra barneskole til ungdomsskole; overføring av informasjon. 
Temakveld om rus? Ønske fra elevrådet. Rektor er positiv, diskuteres litt. Enige om at rektor sonderer 
litt videre, og vi tar det opp igjen neste møte.   
 
 
Forslag om å se på strukturen i overgangen mellom årene og FAU 
Utsetter pga ikke tid igjen, og ikke hast.  
 
 
Annet 

- Tilgang til fau-mail? Katrine og Kristin prøver å finne ut hvem som kan hjelpe med dette.  
 
 
Evaluering pepperkakebaking og organiseringen 
Det er positive tilbakemeldinger fra FAU.  
Rektor informerer om en klasse som laget upassende dekorasjoner (voldsomme, slagmark), og 
dermed ikke fikk lov å ha dem i utstillingen. Dette «er i tråd med» diverse uakseptabel oppførsel for 
tiden.  
Ad organiseringen: ble nok litt uklare meldinger/oppfatninger av hvem som skulle gjøre hva. Ikke tid 
til videre i diskusjon i dag, men aktuelt å ta videre under punktet Strukturene i overgangen mellom 
årene og FAU.  
 
 
Neste gang/oppfølging:  

- Byttedag/vintage salg før skoleball? Kan nok sende melding i Vigilo til de som gikk ut i fjor.  
(ny) 

- Planlegging av temakveld om rus. (ny) 
- Juleball, videre planlegging. (oppfølging) 
- Bruk av Vipps som alternativ til å registrere oss i Brønnøysund (oppfølging) 
- Natteravner? (utsatt) 
- Strukturen i overgangen mellom årene og FAU (utsatt) 

 
 
 
Referent 
Kjersti 


